
Tervetuloa lapsiperheiden avoin kohtaamispaikka Satelliittiin!  
 
Satelliitti on kaikkien perheiden kohtaamispaikka. Satelliitissa voit tutustua 
muihin perheisiin ja osallistua ohjattuun ohjelmaan.  
 
Perhekahvilat 
  
MLL:n perhekahvilassa pienten lasten vanhemmat voivat tutustua toisiin-
sa ja jakaa kokemuksiaan.  

Lapset löytävät perhekahvilasta leikkiseuraa. Perhekahvilassa jutellaan, 
juodaan kahvia tai teetä ja leikitään lasten kanssa.  

Välillä perhekahvilassa voi kuulla asiantuntijoiden puheenvuoroja.  

Perhekahviloihin ovat kaikki lapsiperheet tervetulleita!   

 
Maanantai – Perjantai     PERHEKAHVILA  9-12 
 
Kohtaamispaikka kaikille perheille, joissa on alle 7-vuotiaita lapsia. Ei tar-
vitse ilmoittautua ennakkoon. Kahvilassa on tarjolla kahvia ja teetä. 
 
Vaihtuvaa toimintaa lapsille ja heidän vanhemmilleen, kuten askartelua, 
liikuntaa ja musiikkia. Satelliitissa on myös mahdollisuus oppia ja harjoitel-
la suomen kieltä. 
 
Iltaisin Satelliitti järjestää kerhotoimintaa, ‘Makuja-maailmalta’- iltoja sekä 
toimintaa lapsille ja heidän vanhemmilleen. Saat lisää tietoa Satelliitista! 

(SELKOKIELI)


